
Bestyrelsesmøde nr. 3 
Bredballe Strand Grundejerforening 

14. juni hos Henning  

 

Deltagere: 

Jesper Aagaard Brønsvigvej 1,   81715333 jaa@jaaejendomme.dk  

Henning Zacho Larsen Stejlbjergparken 23 51224538 zacholarsen@hotmail.com 

Ole Harrit  Strandvejen 40 20166095 ole@harrit.org  

Jesper Mathiassen Strandvejen 94A 20414336 jmat@nykredit.dk 

Carsten Mortensen   Stejlbjergvej 15 27802918 carsten@stouby.com 

 

Dagsorden: 

1) Nyhedsbrev 

Jesper Aagaard orienterede om resultatet af Vejgruppens kontakter til Vejle Kommune m.m. 

Det havde været et særdeles negativt forløb. 

Ole havde fremsendt udkast til nyhedsbrev inden mødet, og det blev gennemgået og med få juste-

ringer godkendt. 

Herefter drøftedes, hvad vi nu kunne gøre i relation til Vejle Kommune, og blev enige om følgende: 

- Der skulle hurtigst muligt etableres kontakt med Folkebladet med henblik på at få en positiv 

omtale af beboerforeningen og dens intentioner. 

- Ole havde allerede haft kontakt med Flemming Larsen fra Folkebladet, som var villig til at med-

virke. Det aftaltes, at Jesper Aagaard som formand og Ole skulle medvirke ved dette interview.  

- Der var enighed om, at den gennemgående linie i omtalen skulle være positiv og fremadrettet.  

- Det aftaltes endvidere, at vi med afsæt i avisartiklen skriftligt skulle rette henvendelse til Vejle 

Kommune att. Kommunaldirektøren med anmodning om et møde med Kommunen, hvor såvel 

kommunaldirektøren som formanden for Teknisk udvalg skulle være til stede.  

- I skrivelsen skulle kort redegøres for, hvorfor vi ønskede dette møde, samt med angivelse af det 

hidtidige forhandlingsforløb og desuden naturligvis en dagsorden. 

- Henning påtog sig at lave udkast til denne skrivelse til kommunen, idet denne skulle sendes ef-

ter interviewet i avisen. 

- Nyhedsbrevet skulle først udsendes efter mødet med kommunen. 

2) Sti langs fjorden. 

Jesper Aagaard havde gået en tur langs fjorden og var enige i Ole og Hennings vurdering af stien, 

som blev nævnt på sidste bestyrelsesmøde. 

Jesper havde konstateret to steder, hvor der var problemer. Der var enighed om, at det var noget 

foreningen selv kunne klare efter nærmere forhandling med de pågældende lodsejere. 

3) Hjertestartere 

Carsten fortalte om resultatet af de undersøgelser, han havde gjort, herunder at det krævede kur-

sus at betjene en hjertestarter. Der var herefter enighed om ikke at gå videre med sagen. 

4) Coop på Strandvejen. 

Ole har taget kontakt til Coop, som havde lovet at vende tilbage med deres planer for butikken. 

5) Fjernvarme 

Jesper orienterede om de oplysninger, han havde fået fra TRE-for desangående.  

6) Hjemmeside 

Der var enighed om, at foreningens hjemmeside skulle laves om, og der skulle findes en person, der 

kunne påtage sig at lave en ny hjemmeside med nyt indhold og opsætning m.v.  



Næste bestyrelsesmøde: 

Aftalt til den 15. september kl. 20 hos Jesper Mathiassen. 


